
  

Referat Bestyrelsesmøde   
   
 

Bestyrelsen Holbæk Golfklub (HGK) 
Dragerupvej 50 
4300 Holbæk 
 
 

Deltagere Morten Aamann Poulsen (MAP) 
Mads Berg (MB) 
Morten Schou (MS) 
Ole Rasmussen (OR) 
Michael Sander (MSA) 
 
 
 
 
 
Afbud:  
John Sejer (JS) 
 
 

Best. Møde Nr. 7 2023   
Mødedato 15 august 2023   
Tidspunkt Kl. 17.00   

   
 

Bestyrelsesmøde nr. 7 2023  
 

  

Dagsorden: 
23701: Referat fra sidste møde ligger på hjemmesiden. 
 
23702: Økonomi Ved John. 
 
23703: KM siden sidst. 
- Lejeaftale m Holbæk kommune opdatering 
- Indbrud og tyveri opdatering 
- Seneste møde med Albatros 
- Medlemstal 
 
23704: Udvalg rundes. Bordet rundt med max. 2 minutters indlæg om Aktuelle udvalg. 
 
23705: Jubilæumsudvalg, samt økonomi. 
 
23706: Sidste ”Mød din bestyrelse” medlemsideer. 
 
23707: Update på banen. 
 
Blandede meddelelser. 
- Mød din bestyrelse 11 /9, hvem tager den? 
Information hvad, til hvem, hvornår, hvordan og af hvem. 
 
Næste møde: 13. september kl. 17.00 – 20.00 
Vel mødt 
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23701: Referat endeligt godkendt og lagt på hjemmesiden 
 
23702: Økonomi Ved John. 
 Da John er forhindret, gennemgås likviditetstal af KM 
 
 Pt. Større indestående i banken end samme tidspunkt sidste år. 
 Større salgstal fra shoppen end sidste år, dog lidt mindre marginal. 
 Simgolf indtægt på ca. kr. 100.000, - 

Greenfee indtægter på linje med sidste år, på trods af 200 færre greenfee gæster. Dvs 
flere frie tider til medlemmer. 

 
 
  
23703: KM siden sidst 
 
 Solcelle opdatering. Det går godt med at indhentning af tilladelser, og Danske Solceller 
er med som sponsor for projektet. 
 Junkbusters Firmaturnering kører godt og finalen afgøres d. 25. august. Bestyrelsen 
møder op for at støtte op omkring vores sponsorer samt snak og hygge. 
 
 Lejeaftale m. Holbæk Kommune - udenfor referat. 
 
 Indbrud og tyveri opdatering: 
 3 aften/nætter med besøg. Stjålet gasgrill, 20 liter diesel, 12 volts batteri, havetraktor 
diverse hærværk og forsøg på tyveri af buggy. 
 Havetraktoren fundet af vores greenkeepere på den blå avis og siden hjembragt igen af 
politi, Søren og KM. 
 Politiet er på sagen. 
 Tiltag diskuteret. 
 
 Bagrum 2 & 4 bøvler med låsemekanismen. Men Multi-tech er på sagen og dette bliver 
løst. 
 
 Budgetter sendes til alle udvalg efter bogføring d. 30 august, og eventuelle ønsker om 
budget 2024 fra udvalgene indsamles. 
 
 Seneste gode møde med Albatros gennemgået. 
 
 Medlemstal 
 Tallene ser gode ud. Vi er 13 færre medlemmer nu end 30/12- 2022. 
 Vi mangler dog senior fultidsmedlemmer, så der er stort fokus på at få flest mulige 
begyndere til at blive til næste år. 
 
 Fleks 1 medlemmer får tildelt 10 x greenfeebilletter gennem GolfMore til næste sæson, 
og skal derved indskrives på den nye GolfMore automat. 
 Generelle betragtninger om banelukninger. 
 Der er mange og DGU står for en stor del af disse. 
 
23704: Udvalg rundes 
 
 Dommerudvalget kører godt med aftaler med KIK og begyndere, som ønsker 
information på banen. 
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 Albatros ønske om en anden dato for jubilæumsdag i 2024 
 
 Shop/Service kører godt. 
 
 Husudvalget: Hole in ones skilt sættes op så den seneste dygtige spiller fremhæves. 
 
 Rangliste kører over al forventning og der er stor tilslutning. 
 
 Juniorer og ynglinge er i fremdrift. 
 
 Begyndere: Kører fint. Næste år skal mentorerne på trænerkursus, for at klæde dem 
bedre på. Dette er kun for de mentorer de rønsker dette. 
 
Hvordan belønnes frivillighed blev rundet. Skubbes yderligere til næste møde, evt. til 
vinterpausen. 
 
23705 Jubilæumsudvalg, samt økonomi. 
 
 Rundet og dato forsøges flyttet til en anden dag. 

Retningslinjer i forhold til budget. Budget bliver desværre lavt. 
 
23706: Sidste ”Mød din bestyrelse” Medlemsideer 
 Ide kasse til bestyrelse (Er oprettet ved servicecenteret) 
 Bedre info mht. mød din bestyrelse dage, ud over kalenderen på hjemmesiden og i 
nyhedsbrevet hvor dagene allerede er offentliggjort. 
 
23207: Update på banen 
 
 Vores ønske om bedre teesteder jagtes. Der er forsøgt med at dresse dem hårdt op, 
men efter ferien tages der mere fat i dem. 
 
 Fairwayvandingen har holdt vores fairways lysegrønne i den tørreste forsommer i 20 år. 
Anlægget har reddet os fra tørkeskader, og vi er indenfor vores tilladte mængder af vand. 
 
Vi ville så gerne have lidt hurtigere greens, men i denne våde periode, er det svært. 
 
 Blandede meddelelser: 

- Mød din bestyrelse 11 september. Hvem tager den (Mads og Morten Aamand) 
- SGO Aftalerne skal kigges igennem for ensartede bookingmuligheder for klubbernes 

medlemmer. 
 
Information hvad, til hvem, hvornår, hvordan og af hvem. 
 
Næste møde 13. september kl. 17.00 til 20.00 
 
Møde slut kl. 21.00 
 
Ole Rasmussen. 


